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Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaPRULink Golden Bond Fund aims to provide medium to long term accumulation of capital, taking into account the need 

to meet guaranteed payouts. This is achieved by investing in selected fixed interest securities, corporate bonds and fixed 

deposits, and any other financial instruments to be used for hedging the portfolio.

 

PRULink Golden Bond Fund的目标为在中至长期内累积资金, 同时确保有能力支付担保款额。为达致此目标, 

本基金投资于经过筛选的固定利率证券, 企业债券, 定期存款, 以及作为投资组合套期保值之用的其他金融工

具。
 

PRULink Golden Bond Fund bertujuan menyediakan pengumpulan modal untuk jangka sederhana hingga panjang, 

dengan mengambil kira keperluan untuk memenuhi agihan pendapatan terjamin. Ini boleh dicapai dengan 

pelaburan dalam sekuriti faedah tetap, bon korporat dan deposit tetap yang terpilih, dan juga mana-mana 

instrumen kewangan yang akan digunakan untuk perlindungan nilai portfolio ini.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Eastspring Investments Berhad
.

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 19/11/2007
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM1,775,814,781.21
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.00%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM1.68900
.

PRULink Golden Bond Fund

Maybank 12 Months Fixed Deposit Rate

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana

PRULink Golden Bond Fund vs Maybank 12 Months Fixed Deposit 

Rate

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

0.09%

0.16%

-0.07%

-0.44%

0.47%

-0.91%

1.58%

0.98%

0.60%

4.39%

2.42%

1.97%

16.82%

9.21%

7.61%

26.94%

16.24%

10.70%

68.90%

48.54%

20.36%

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1 65.08Corporate Bonds

2 15.16Government

3 11.34Quasi Government

4 6.29Eastspring Investments - 

Asian High Yield Bond Fund 

Class D

5 2.13Cash, Deposits & Others

PRULink Golden Bond Fund
Top 10 Holdings / 10大持股

10 Pegangan Teratas

%

1 3.07Government Investment 

Issues

2 2.63Manjung Island Energy Berhad

3 2.42YTL Power International 

Berhad

4 2.38Sarawak Energy Berhad

5 2.31Tenaga Nasional Berhad

6 2.25Malaysia Government 

Securities*

7 2.24GENM Capital Berhad

8 2.03Malaysia Government 

Securities*

9 1.94BGSM Management Sdn Bhd

10 1.78Public Bank Berhad

* Different coupon rates & maturity dates for each.
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Following the resurgence of Covid-19 cases in Malaysia, Putrajaya has re-imposed Conditional Movement Control Order (“CMCO”) and Enhanced Movement Control 

Order (“EMCO”) in some localities to curb the infection rate. While the CMCO is not as strict and the economic impact not as severe as the MCO announced in March, 

the imposition could still weigh on domestic recovery made so far.

On the domestic political scene, Malaysians were surprised by the PM Muhyiddin’s proposal to the Agong to declare a state of emergency that could result in the 

suspension of parliament and a need for elections. This underscores the fragility of domestic political situation as the government holds a razor thin majority. While the 

Agong had rejected the state of emergency declaration, the ongoing uncertainty could dampen overall investment climate and derail Malaysia’s economic and public 

finances recovery, putting pressure on Malaysia sovereign rating and injecting volatility to the market.

September 2020’s headline inflation declined 1.4% YoY (August: -1.4%), mainly due to price deflation in Transport, -9.9% YoY (August: -9.9%) and Housing, Water, 

Electricity, Gas & Other Fuels, -3.0% YoY (August: -3.0%). Meanwhile, September 2020’s core inflation slipped to 1.0% YoY (August: 1.1% YoY).

Malaysia’s sovereign yield curve steepened in October as 3-year, 5-year and 10-year MGS yields moved lower by 24bps, 25bps and 5bps to close at 1.75%, 2.00% 

and 2.62%, respectively. In contrast, the 15-year MGS yield climbed 8bps to 3.10%. The drop in the shorter-end yields was due to the combination of reinvestment 

flows from huge maturities and market’s speculation on possible OPR cut in November Monetary Policy Committee (“MPC”) meeting. Generally fragile market 

sentiment led to yields creeping higher for longer-tenor MGS. Similarly, MGII yield curve also steepened with 3-year, 5-year, 10-year and 15-year GII yields closed 

-25bps, -4bps, -4bps and +6bps at 1.79%, 2.17%, 2.59% and 3.21%, respectively.

随着马来西亚的冠状病毒大流行卷土重来，布城在某些地区重新实施了有条件行动控制令（“CMCO”）和加强行动管制令（“EMCO”），以控制感染率。尽管这次的有

条件行动管制令不像3月份宣布的来得严厉，对经济的影响也没那么严重；但这种强加措施或仍会打压迄今为止取得的国内复苏。

在国内政治舞台，首相慕尤丁向元首建议颁布紧急状态，令市场感到惊讶；一旦国家进入紧急状态，国会将停止运作，同时选举暂缓举行。这凸显了国内政治局势的

脆弱，因为政府所占比重微乎其微。尽管元首拒绝颁布紧急状态，持续的不确定性或会打击整体投资环境，并破坏大马经济和公共财政复苏；同时为马来西亚主权评

级带来压力，使市场走势波动。

2020年9月份总体通货膨胀按年下跌1.4%（8月份：-1.4%），主要是因为运输业价格通缩，为按年-9.9%（8月份：-9.9%）以及住房，水，电，天然气和其他燃料按

年-3.0%（8月份：-3.0%）。与此同时，2020年9月份核心通货膨胀按年下跌至1.0%（8月份：按年1.1%）。

2020年10月，马来西亚主权债券收益率曲线趋斜。3年，5年和10年大马政府债券收益率分别下跌24，25和5个基点；以1.75%，2.00%和2.62%挂收。相反，15年大

马政府债券收益率攀涨8个基点，报3.10%。短期收益率走低是因为大量届满带来的再投资流量，以及市场推测国行或于11月份的货币政策委员会会议下调隔夜政策利

率。一般而言，市场情绪疲弱，导致期限较长的大马政府债券收益率攀升。类似地，大马政府投资票据收益率曲线也走陡，3年，5年，10年和15年政府投资票据分别

波动-25，-4，-4和+6个基点，报1.79%，2.17%，2.59%和3.21%。

Setelah kes Covid-19 di Malaysia meningkat semula, Putrajaya telah mengenakan kembali Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (“CMCO”) dan Perintah Kawalan 

Pergerakan Diperketatkan (“EMCO”) di beberapa daerah bagi membendung kadar jangkitan. Walaupun CMCO tidak seketat dan kesan ekonomi tidak separah 

semasa pengumuman MCO di bulan Mac, pengenaan itu masih boleh membebani pemulihan domestik yang diusahakan setakat ini.

Meninjau situasi politik domestik, rakyat Malaysia terkejut dengan usul PM Muhyiddin kepada Yang Di-Pertuan Agong untuk mengisytiharkan darurat, yang boleh 

mengakibatkan penggantungan parlimen dan perlunya pilihan raya diadakan. Ini telah menonjolkan kerapuhan situasi politik domestik sementelah kerajaan 

mempunyai majoriti yang tipis. Walaupun Yang Di-Pertuan Agong telah menolak pengisytiharan darurat, ketidakpastian yang berterusan boleh menyuramkan iklim 

pelaburan secara keseluruhan dan menggelincirkan pemulihan kewangan ekonomi Malaysia mahupun masyarakat awam, lalu memberi tekanan ke atas penilaian 

kerajaan Malaysia dan menyuntik ketaktentuan ke dalam pasaran.

Inflasi utama September 2020 menguncup 1.4% YoY (Ogos: -1.4%), disebabkan terutamanya oleh deflasi harga Pengangkutan, -9.9% YoY (Ogos: -9.9%) dan 

Perumahan, Air, Elektrik, Gas & Bahan Bakar Lain, -3.0% YoY (Ogos: -3.0%). Sementara itu, inflasi teras September 2020 menguncup kepada 1.0% YoY (Ogos: 1.1% 

YoY).

Keluk hasil kerajaan Malaysia mencuram pada bulan Oktober apabila hasil MGS 3-tahun, 5-tahun dan 10-tahun masing-masing bergerak 24 mata asas, 25 mata asas 

dan 5 mata asas lebih rendah lalu ditutup pada 1.75%, 2.00% dan 2.62%. Sebaliknya, hasil MGS 15 tahun meningkat 8 mata asas kepada 3.10%. Penyusutan hasil 

pada keluk yang lebih pendek disebabkan oleh gabungan faktor aliran pelaburan semula berikutan angka kematangan yang amat besar dan spekulasi pasaran 

mengenai kemungkinan pengurangan Kadar Dasar Semalaman (“OPR”) semasa mesyuarat Jawatankuasa Dasar Monetari (“MPC”) bulan November. Secara 

keseluruhan, sentimen pasaran yang rapuh menyebabkan hasil MGS bertempoh lebih panjang merayap lebih tinggi. Keluk hasil MGII juga meningkat dengan hasil GII 

3 tahun, 5 tahun, 10 tahun dan 15 tahun masing-masing ditutup -25 mata asas, -4 mata asas, -4 mata asas dan +6 mata asas pada 1.79%, 2.17%, 2.59% dan 3.21%.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

US election concluded after the poll closed with President-elect Joe Biden securing enough votes to become the next US President. The change in White House will 

bring about many shifts in US policies notably the US foreign policy with regards to the US-China relations. US may still pressure China on forced intellectual property 

transfers, human rights abuse and so on. Although existing tariffs between the two nations might not be rolled back immediately, the US-China trade negotiations can 

be restarted on a more stable and predictable platform.

The US Federal Reserve held rates unchanged at 0-0.25% during its November FOMC meeting. The Fed continued to be dovish with an expectation to maintain an 

accommodative monetary policy until it achieves its average inflation target of 2% over time. The US Treasury yield curve steepened in October, reflecting markets 

earlier expectation of a Democrat sweep in the US election. In the immediate term, we expect US Treasury yields to be driven by the resumption of US House and 

Senate’s additional fiscal stimulus negotiation to aid the American economy.

Malaysia’s Budget 2021 is the biggest to date in absolute term at RM322.5 billion (+2.5% YoY). In 2021, the economy is projected to grow at 6.5% to 7.5%, 

underpinned by a strong rebound in global trades, consumer sentiments, public and private investments. Government’s revenue in 2021 is projected to grow 4.2% 

YoY, driven mainly by higher projected tax collections, supported by a strong rebound in economic activities, which will more than offset the lower dividend payments of 

RM18 billion and RM1.0 billion respectively from Petronas and Khazanah. Development expenditure is set to increase 38.0% YoY to RM69.0 billion in 2021. The 

government is committed to continue several infrastructure projects that have high multiplier impact on the economy. This includes the Pan Borneo Highway, 

Gemas-Johor Bahru Electrified Double-Tracking and Klang Valley Double Tracking Project Phase 1, Johor-Woodlands Rapid Transit System Link as well as the Klang 



PRULink Golden Bond Fund
All data is as of 31 October 2020 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2020年10月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Oktober 2020 melainkan jika dinyatakan

Valley MRT Line 3.

Fiscal deficit is expected to be lower at 5.4% (2020E: 6.0%) in 2021. While this is a deviation from the Medium-Term Fiscal Plan announced in 2019, the government’s 

fiscal consolidation plan has not been derailed, but merely delayed on the back of the unexpected health and economic crisis. Considering the budget deficit of RM84.8 

billion and RM67.7 billion worth of MGS/MGII maturities in 2021, total gross MGS/MGII issuances is expected to be RM145-155 billion next year. We note that 

government funding can also be raised through increased issuance of government treasury bills.

MPC held OPR steady at 1.75% in its November meeting. BNM acknowledges that the recent resurgence of Covid-19 cases locally will affect the momentum of 

economic recovery during the 3Q2020. However, it maintained the annual 2020 GDP growth forecast range of -3.5% to -5.5%. Moving forward, BNM is expected to 

stick to its data-dependent approach. That said, the recently announced Budget has provided the needed fiscal impetus to the economy in 2021 and we see less 

burden on BNM to support growth through monetary policy.

There are re-openings of 7-year MGII, 15-year and 30-year MGS in November. While there is still ample liquidity in the system, the outcome of auctions will depend on 

the prevailing market sentiment. On the corporate bond front, we expect demand for corporate bonds to remain mixed, with a preference for higher quality names due 

to the ongoing economic challenges. While corporate issuances have picked up recently on the back of low interest rate environment, total issuances in 2020 will likely 

be lower year-on-year as corporates assess their funding needs on the back of slower economic activities.

美国大选落幕，乔·拜登在投票结束后赢得了足够的代表票，成为美国新一任总统。白宫易主将为美国政策带来许多变化，特别是在美中关系方面的美国外交政策。美

国在要求进行强制性知识产权转让，侵犯人权等行为方面仍可能向中国施加压力。尽管两国之间的现有关税或不会立即回滚，美中贸易谈判可在一个更稳定和可预测

的平台上重启。

美国联邦储备局在其11月份的联邦公开市场委员会（FOMC）会议决定保持利率不变在0-0.25%。该委员会的声明仍然温和，预计将维持宽松的货币政策，直到在一段

时间内实现2%的平均通胀率。美国国债收益率曲线于10月份趋斜，反映市场先前对民主党完胜美国大选的预期。短期内，我们预计美国众议院复会以及参议院为提振

美国经济而进行的额外财政刺激谈判将驱动美国国债收益率走势。

马来西亚2021年财政预算案总额为3225亿令吉（按年+2.5%），堪称有史以来开销最大的财政预算案。2021年，在全球贸易、消费情绪、公共和私人投资强劲反弹的

支撑下，大马经济预料将取得介于6.5%至7.5%的增长。政府收入预计在2021年按年增长4.2%，主要由经济活动强劲反弹使预计税收增加驱动；将足以抵消马来西亚

国家石油公司（Petronas）和国库控股（Khazanah）分别为180亿令吉和10亿令吉的更低股息派发带来的冲击。2021年的发展开销预算按年增加38.0%，至690亿令

吉。政府致力于继续落实数项对经济带来巨大倍增效应的基础设施项目；其中包括泛婆罗洲高速公路，金马士至新山的双轨电气化工程以及巴生谷双轨火车系统第一

阶段项目，新山－新加坡捷运系统以及巴生谷捷运3号线。

财政赤字预计于2021年降低至5.4%（2020年预估实际赤字为6%）。尽管这与2019年宣布的《中期财政计划》有所偏差，政府的财政整顿计划并未脱轨，只是由于意

想不到的健康和经济危机而推迟了。考虑到2021年高达848亿令吉的预算赤字以及价值677亿令吉的大马政府债券（MGS）/ 大马政府投资票据 （MGII）届满，明年

的MGS / MGII发行总额预计将达到1450-1550亿令吉。我们留意到，政府也可通过增加政府国库券的发行来筹集资金。

货币政策委员会在其11月份会议上保持隔夜政策利率不变在1.75%。国家银行承认，国内新冠病毒病最近反弹将影响2020年第三季度经济复苏的势头。尽管如此，国

行维持2020年国内生产总值的增长预测，在-3.5%至-5.5%的范围。展望未来，国行的政策方向预计仍将仰赖于数据。尽管如此，最近宣布的预算案为2021年的经济提

供了必要的财政动力；我们认为这将减低国行通过货币政策来支持经济增长的负担。

11月份将有7年大马政府投资票据，15年和30年大马政府债券的增额发行。尽管系统中仍有充裕的流动性，我们认为招标的结果将取决于当前的市场情绪。企业债券

方面，我们预料市场对企业债券的需求依然参差不齐；基于经济持续充满挑战，偏好的是高素质债券。企业发行量近期在利率低企环境下有所回升之际，2020年的总

发行料按年减少，因为企业在经济活动放缓下估量其融资需要。

Pilihan raya AS sudah pun berakhir setelah pengundian ditutup dengan Presiden yang terpilih Joe Biden meraih undi yang mencukupi untuk dinobatkan sebagai 

Presiden AS yang seterusnya. Pertukaran penghuni Rumah Putih akan membawa banyak perubahan kepada dasar AS, terutamanya dasar luar AS berkaitan 

hubungan AS-China. AS masih boleh menekan China berkenaan pemindahan harta intelektual secara paksa, penyalahgunaan hak asasi manusia dan sebagainya. 

Walaupun tarif antara kedua-dua negara tersebut mungkin tidak dapat dikembalikan pada kadar segera, namun rundingan perdagangan AS-China dapat disambung 

kembali pada platform yang lebih stabil dan boleh diramalkan.

Rizab Persekutuan AS (Fed) mengekalkan kadar pada 0 hingga 0.25% semasa mesyuarat FOMC November. Fed masih menyuarakan nada yang lembut dengan 

jangkaan akan mengekalkan dasar monetari yang akomodatif sehingga mencapai sasaran inflasi purata 2% dari semasa ke semasa. Keluk hasil Perbendaharaan AS 

meningkat pada bulan Oktober, mencerminkan jangkaan awal pasaran terhadap kemenangan Demokrat dalam pilihan raya AS. Dalam jangka masa terdekat, kami 

menjangkakan bahawa hasil Perbendaharaan AS akan dipacu oleh penyambungan Dewan Perwakilan Rakyat AS dan rundingan rangsangan fiskal Dewan Senat bagi 

membantu ekonomi Amerika.

Bajet Malaysia 2021 adalah yang terbesar secara mutlak setakat ini iaitu RM322.5 bilion (+2.5% YoY). Pada tahun 2021, ekonomi diunjurkan mengembang pada 6.5% 

hingga 7.5%, disangga oleh pemulihan perdagangan global, sentimen pengguna, pelaburan awam mahupun swasta yang mantap. Pendapatan kerajaan pada tahun 

2021 diunjurkan meningkat 4.2% YoY, dipacu terutamanya oleh kutipan cukai yang diunjurkan lebih tinggi, disokong oleh pemulihan aktiviti ekonomi yang kuat, lalu 

akan mengatasi pembayaran dividen yang lebih rendah dari Petronas dan Khazanah, masing-masing sebanyak RM18 bilion dan RM1.0 bilion. Perbelanjaan 

pembangunan dijangka akan meningkat 38.0% YoY menjadi RM69.0 bilion pada tahun 2021. Kerajaan komited untuk meneruskan beberapa projek infrastruktur yang 

memberikan kesan pengganda yang tinggi terhadap ekonomi. Ianya merangkumi Lebuhraya Pan Borneo, Projek Landasan Berkembar Elektrik Gemas-Johor Bahru 

dan Projek Landasan Berkembar Lembah Klang Fasa 1, Projek Stesen Sistem Transit Rapid Johor-Woodlands serta Laluan MRT Lembah Klang 3.

Defisit fiskal dijangka akan lebih rendah iaitu 5.4% (2020E: 6.0%) pada tahun 2021. Walaupun ia suatu penyimpangan dari Rancangan Fiskal Jangka Sederhana yang 

diumumkan pada tahun 2019, rancangan penggabungan fiskal kerajaan belum lagi tergelincir, tetapi hanya ditangguhkan susulan krisis kesihatan dan ekonomi yang di 

luar jangkaan. Memandangkan defisit bajet RM84.8 bilion serta MGS / MGII bernilai RM67.7 bilion akan matang menjelang tahun 2021, jumlah terbitan kasar MGS / 

MGII dijangka bernilai RM145 hingga RM155 bilion pada tahun depan. Kami cakna bahawa dana kerajaan juga dapat dikumpulkan melalui peningkatan penerbitan bil 

perbendaharaan kerajaan.

MPC mengekalkan OPR pada tahap 1.75% semasa mesyuarat November. BNM maklum bahawa peningkatan kes Covid-19 tempatan baru-baru ini akan 
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mempengaruhi momentum pemulihan ekonomi semasa S32020. Walau bagaimanapun, ia mengekalkan jangkaan julat pertumbuhan KDNK tahun 2020 antara -3.5% 

hingga -5.5%. Melangkah ke hadapan, pendekatan BNM dijangka akan bergantung pada data. Oleh yang demikian, pengumuman Bajet baru-baru ini telah 

menyediakan dorongan fiskal yang diperlukan bagi ekonomi tahun 2021 dan kita lihat BNM tidak begitu terbeban dalam usaha menyokong pertumbuhan melalui dasar 

monetari.

Terdapat pembukaan semula MGII 7 tahun, MGS 15 tahun dan 30 tahun pada bulan November. Meskipun kecairan dalam sistem masih lagi lebih dari mencukupi, 

natijah lelongan akan bergantung pada sentimen pasar semasa. Di bahagian bon korporat, kami menjangkakan bahawa permintaan terhadap bon korporat akan tetap 

bercampur-campur, dengan keutamaan pada nama yang berkualiti lebih baik berikutan cabaran ekonomi yang berterusan. Walaupun terbitan korporat meningkat 

baru-baru ini susulan persekitaran kadar faedah yang rendah, jumlah penerbitan bagi tahun 2020 berkemungkinan akan lebih rendah tahun ke tahun kerana korporat 

menilai keperluan pendanaan masing-masing sementelah aktiviti ekonomi yang lebih perlahan.

The Fund returned 0.09% for the month, underperforming the benchmark return of 0.16% by 0.07%. Year-to-date, the Fund returned 4.07%, outperforming the 

benchmark return of 1.90% by 2.17%.

The underperformance in the month was mainly driven by the Fund's holdings in some toll road bonds. The toll road bonds were hit by weaker valuation during the 

month.

BNM maintained the OPR at 1.75% during the MPC meeting in November. Nonetheless, market is expected to remain volatile, albeit at a lesser degree. We continue 

to look for trading opportunities in these volatile times. While domestic bond yields have climbed on concerns over the larger deficit, we expect yields to be supported 

by expectations of weaker economic growth, lower inflation outlook, ample liquidity and accommodative global and domestic monetary policies, exacerbated by the 

Covid-19 pandemic.

We prefer more liquid high-quality bonds such as government bonds, GGs and AAAs to manage fund liquidity and credit risk. We are selective on lower rated credits 

as economic slowdown may put pressure on corporate's credit metrics and prefer sectors with inelastic demand over cyclical sectors until there is more clarity on 

economic outlook.
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本基金月内的回酬是0.09%，较基准逊色0.07%，基准的回酬是0.16%。年度至今，基金表现跑赢基准2.17%，回酬为4.07%，基准的回酬是1.90%。

月内走势逊色的主要原因是基金持有部分大道收费债券；而大道收费债券于月内受到估值疲软打击。

国行于11月举行的货币政策委员会会议保持隔夜政策利率不变在1.75%。尽管幅度减缓，市场料持续走势动荡。我们仍在此波动时期寻求交易良机。国内债券收益率

因赤字扩大顾虑而攀涨之际，我们预计收益率将受到以下因素支撑：经济增长疲弱、通胀前景看低、流动性充裕以及宽松的全球和国内货币政策预期；Covid-19更是

加剧了此趋势。

我们偏好更加流通的优质债券如政府债券、GGs和AAAs，以管理基金的流动性和信贷风险，并且由于经济放缓可能会对企业的信贷指标构成压力，因此我们将选择性

投资低评级的信贷。在经济前景更加明朗之前，比较周期领域，我们更加偏好拥有非弹性需求的领域。

Dana mencatat pulangan 0.09% bagi bulan ini, tidak mengatasi pulangan penanda aras 0.16% sebanyak 0.07%. Sejak awal tahun hingga kini, Dana memulangkan 

4.07%, mengatasi pulangan penanda aras 1.90% sebanyak 2.17%.

Prestasi yang rendah disebabkan terutamanya oleh pegangan Dana dalam sebahagian bon jalan bertol. Bon jalan bertol ditekan penilaian yang lebih lemah pada 

bulan tersebut.

BNM mengekalkan OPR pada tahap 1.75% semasa mesyuarat MPC di bulan November. Namun demikian, pasaran dijangka akan tetap tidak stabil, walaupun pada 

tahap yang lebih rendah. Kami terus mencari peluang perdagangan pada masa yang tidak menentu ini. Walaupun hasil bon domestik meningkat diasak kebimbangan 

mengenai defisit yang lebih besar, kami menjangkakan bahawa hasil akan disokong oleh jangkaan pertumbuhan ekonomi yang lebih lemah, prospek inflasi yang lebih 

rendah, kecairan yang lebih dari mencukupi serta dasar monetari global dan domestik yang akomodatif, kemudian diburukkan oleh pandemik Covid-19.

Kami mengutamakan bon berkualiti tinggi yang lebih cair seperti bon kerajaan, GG dan AAA bagi menguruskan kecairan Dana dan risiko kredit. Kami bersikap selektif 

terhadap kredit bertaraf lebih rendah kerana kelembapan ekonomi boleh menekan metrik kredit korporat, dan lebih mengutamakan sektor dengan permintaan yang 

tidak elastik berbanding sektor kitaran sehingga terdapat lebih kejelasan seputar prospek ekonomi.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, October 2020, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www.eastspring.com/sg.

任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低
于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子, 如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文件
者为准.若说明书的英文。马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基 金说明书, 请浏览 www.eastspring.com/sg。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.eastspring.com/sg.      
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